

高效驱蚊灯 oem a19

产品名称	高效驱蚊灯 oem a19
公司名称	宿迁市沪嘉国际贸易有限公司
价格	1.00/只
规格参数	加工定制:是 品牌:oem 型号:a19
公司地址	泗阳县经济开发区东区
联系电话	0527-89661585 13905243035

产品详情

驱蚊灯泡

一：适用范围

该产品适用范围广，如饭店、旅馆、宿舍、住家、门廊、庭院、工厂、社区、露营、野外作业、畜牧农场、养殖基地、、、、、

二：驱蚊效果

- 1、 环保、无烟尘、无异味、干净、清爽。
- 2、 安全无毒无副作用，对人体产生无不良影响。
- 3、 应用方便，无须喷射药剂，开关随意，方便快捷。
- 4、 使用寿命长，1000小时以上，照明驱蚊两不误。
- 5、 原理是选用特殊材料，在灯泡内壁涂复，使灯泡发出特殊波长的灯光，500nm以上，对蚊虫有不良的影响，起到驱赶蚊虫的特殊效果。

三：使用说明

- 1、 将驱蚊灯泡安装在蚊子进出聚集的地方，蚊虫会逃跑。
- 2、 悬挂高度约250-300cm。

- 3、 应避免和其它光源混合使用（如日光灯、水银灯等）以免干扰，降低驱蚊效果。
- 4、 开始时将门窗打开，让蚊虫逃离。
- 5、 上灯泡时应拧紧灯头，以免接触不良损坏灯泡。
- 6、 应按灯泡标记额定电压使用。

mosquito repellent light bulb

mosquito repellent light bulb are used widely to these places such as the entry and exit of restaurant, hotel, booths, office building, city zones, kitchen, toilet, parlor, veranda, and the courtyard, grass ground, plantation of fruits and trees, poultry farm, breeding base and factories, etc.

the effect of the mosquito repellent light bulb

- 1) has unique and outstanding characters, no smoke, no odors, no poison, no pollution, no radiation; friendly-environment
 - 2) has no harm to human body and plant, can efficiently prevent human body far away from dengue fever, encephalitis, sars etc.
 - 3) safe and reliable to use4) can be installed in any places at home as required5) mosquitoes is sensitive to certain photons with special wave-length. once meeting these special photons, mosquitoes will escape from this environment. it is the very advanced repelling mosquito principle that our mosquito repellent light bulb uses6) lifetime: 1,000h
- directions of useplease follow the instruction below for optimum result.1. install easily as normal light bulb, direct twist in for screw type or insert in for pin type.2. the height for lamp installation is 2.5~3.0 meters above the ground.3. ensure to turn off the other lamps while using mosquito repellent light bulb
4. ensure the photon mosquito repellent light bulb is on alone in a proper and effective space according to its watt.5. make sure the windows and doors are open when you use it in the room so that the mosquitoes could find a way to fly out.6. according to the larger density of mosquitoes in a fixed space, a product with stronger watt is preferred to use.

"供应高效驱蚊灯"的是否提供加工定制为是，品牌是OEM，型号为A19，灯头型号是E27，额定功率为40/60（W），额定电压是220（V），寿命为1000